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Kunstgrasvelden op sportparken in Meierijstad 

 

 

 
Beste heer Van Asseldonk, 
 
Uw vragen van 14 mei 2025 kunnen wij als volgt beantwoorden: 
 
De fractie van LOKAAL Meierijstad heeft recentelijk gesprekken gevoerd met voetbalverenigingen 
binnen de gemeente Meierijstad. Uit deze gesprekken kwam naar voren dat natuurgrasvelden 
regelmatig niet bespeelbaar zijn als gevolg van weersomstandigheden, waardoor trainen en het 
spelen van wedstrijden tijdelijk of zelfs langdurig onmogelijk is.  

Dit roept bij ons de volgende vragen op: 
1. Welke criteria hanteert de gemeente Meierijstad bij het realiseren van kunstgrasvelden voor 

voetbalverenigingen? 
2. Welke normen of richtlijnen gelden er voor de aanleg en het onderhoud van 

natuurgrasvelden?  
3. Hoe wordt bepaald hoeveel natuurgrasvelden en hoeveel kunstgrasvelden er op een 

sportpark of per vereniging aanwezig zijn of kunnen komen? 
4. Wie is verantwoordelijk voor het vaststellen van deze aantallen en bijbehorende keuzes 

(bijvoorbeeld gemeente, sportverenigingen)? 
 
Antwoord: 
1. Welke criteria hanteert de gemeente Meierijstad bij het realiseren van kunstgrasvelden voor 

voetbalverenigingen? 
In de sportnota is vastgelegd dat aan de aanleg van kunstgrasvelden primair ten grondslag ligt het 
oplossen van capaciteitstekorten en secundair het beschermen en verhogen van de kwaliteit van 
natuurgrasvelden alsmede het volgen van ontwikkelingen in de betreffende sport. 
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2. Welke normen of richtlijnen gelden er voor de aanleg en het onderhoud van 
natuurgrasvelden?  

Voor de aanleg en het onderhoud van natuurgrasvelden zijn in tegenstelling tot kunstgrasvelden 
behoudens afmetingen en inrichting geen specifieke normen of richtlijnen gesteld voor de 
kwaliteit. 

 
3. Hoe wordt bepaald hoeveel natuurgrasvelden en hoeveel kunstgrasvelden er op een 

sportpark of per vereniging aanwezig zijn of kunnen komen? 
Het aantal benodigde velden wordt per vereniging berekend op basis van de daarvoor 
vastgestelde normen per sportbond. Voor de bepaling van het type veld (natuurgras of kunstgras) 
wordt allereerst gekeken naar de ontwikkelingen binnen de betreffende sport. Voor hockey en 
korfbal geldt dat er in Nederland doorgaans alleen nog wordt gespeeld op kunstgrasvelden. Voor 
voetbal is het uitgangspunt natuurgras tenzij met alleen natuurgras niet  in de vastgestelde 
behoefte kan worden voorzien. In dat geval wordt uitgeweken naar kunstgras, omdat een dergelijk 
veld door de veel hogere bespelingsintensiteit zowel voor trainingen als wedstrijden kan worden 
ingezet. 
Als antwoord op de klimaatveranderingen voorzien veel gemeenten de voetbal sportparken van 
een kunstgrasveld om afgelasting van wedstrijden en trainingen maar vooral onherstelbare 
schade aan natuurgrasvelden te voorkomen. 

 
4. Wie is verantwoordelijk voor het vaststellen van deze aantallen en bijbehorende keuzes 

(bijvoorbeeld gemeente, sportverenigingen)? 
De gemeente stelt de benodigde capaciteit voor een sportvereniging vast. Op grond van 
milieuoverwegingen is het beleid van de gemeente Meierijstad om de aanleg van kunstgrasvelden 
tot een minimum te beperken. 

 
Met vriendelijke groet, 
 
J. van Gerwen 




